
網上公眾問卷調查 - 有關香港地質公園、地質多樣性及地質保育的研究 

本調查是由⾹港地貌岩⽯保育協會（AGHK）主辦，⾹港浸會⼤學國際學院（HKBU CIE）協辦。旨
在了解公眾對⾹港聯合國教科⽂組織世界地質公園（HKUGGp）、地質多樣性及地質保育的認
識，並收集對 HKUGGp的重要性、參觀動機及所⾯對挑戰的意⾒。 

本問卷調查對象為年滿 18歲或以上⼈⼠。您的寶貴意⾒將有助於未來的教育與保育⼯作，以及
HKUGGp的可持續發展。 

感謝您的參與！ 

 

Online Public Survey - Study about Hong Kong Geopark, Geodiversity and Geoconservation 

This online public survey is organised by the Association for Geoconservation, Hong Kong (AGHK) and 
supported by the College of International Education, Hong Kong Baptist University (HKBU CIE).  It aims to 
help understand public awareness of Hong Kong UNESCO Global Geopark (HKUGGp), geodiversity and 
geoconservation, and to gather views on the importance, motivations for visiting, and challenges facing 
HKUGGp.   

The survey is intended for individuals aged 18 and above. Your valuable input will contribute to future 
educational and conservation efforts, as well as the sustainable development of HKUGGp. 

Thank you for your participation! 

 

 

https://forms.gle/fNEaJsRrMWzEePQo6 

 

https://forms.gle/fNEaJsRrMWzEePQo6

